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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Pan premier Mateusz Morawiecki 4 lata temu był uczestnikiem ważnego wydarzenia w Szczecinie, bo 

przybijał tam młoteczkiem tablicę do stępki pod wielki projekt rządu PiS, rządu, który zadeklarował budowę 

promów pasażerskich w Polsce. Dzisiaj wieści, informacje medialne mówią o tym, że stępka ta została skie-

rowana na złom. Polska Żegluga Bałtycka wystawiła tę stępkę do sprzedaży na złom. Zapytano ileś firm, 

które zajmują się skupem złomu, za ile odkupią tę stępkę. 

W związku z tym chciałbym zapytać pana Mateusza Morawieckiego, jakie działania ma zamiar podjąć 

w sprawie osób, które doprowadziły do marnotrawstwa ok. 15 milionów zł, bo tyle wydano na ten cały pic, 

hochsztaplerkę – właściwie nie wiem, jakiego ostrego słowa użyć – i marnotrawstwo. Jakie zamierza podjąć 

działania bezpośrednio w odniesieniu do ministrów, do ministra Gróbarczyka odpowiedzialnego za projekt, 

który właśnie kończy się na złomie? Czy ma zamiar powiadomić prokuraturę? Jakie konsekwencje zostaną 

wyciągnięte wobec innych osób, które odpowiadają za zmarnowanie 15 milionów zł? 
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